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Tid:   torsdag 12. januar, kl. 16:30 – 18:00 

Sted:   OOFs lokaler, Storgata 28A, 0184 Oslo 

Til stede: Bent Nydahl (NJFF Akershus), Bjørn Kåre Salvesen (Naturvernforbundet Oslo og 

Akershus), Ellen Andreasen (BirdLife, avd. Oslo og Akershus), Jørgen Fog 

(Skiforeningen), digitalt: Inger-Marie Juel Gulliksen (Oslofjordens Friluftsråd), Johan 

Hval (vara - Oslo og Omland Friluftsråd), Dag Olav Brækkan (DNT Oslo og Omegn) og 

Maria Tesaker (koordinator FNF Akershus).  

 

Symboler:  Beslutningssak  Orienteringssak Drøftingssak Sak med vedlegg 

Sak 1/23  

Godkjenning av innkalling og saksliste + referat fra felles styremøte og 5. desember  

Vedlagt er referat fra styremøtet 5. desember. Godkjent på e-post. 

Oppdateringer i FNF A sitt referat er markert i rødt, men er ikke med i offisielt referat. 

Godkjent. 

Arbeidsform og virkeområde  

Sak 2/23  

Utkast til årsmøtepapirer 

Årsmelding 2022, regnskap 2022, saksliste årsmøtet 2023 m/ vedlegg, ble gjennomgått av 

koordinator. FNF Oslo synes det er hensiktsmessig å utarbeide en instruks for ny valgkomité for FNF 

Oslo og Akershus da vedtektene ikke beskriver krav om valgkomité eller hvilke kriterier komiteen 

jobbe etter. Valgkomiteens retningslinjer er tenkt vedtatt på neste styremøte i det sammenslåtte FNF 

Oslo og Akershus. Koordinator orienterte om forslag til valgkomiteens retningslinjer og muligheten 

for å komme med innspill for styret. Koordinator orienterte også om forslag til medlemmer av neste 

års valgkomité fra FNF Oslo. Foreslåtte medlemmer har sagt seg villig til å stille. 

Kommentarer fra styret: 

Det ble stilt spørsmål om hva «Arbeidsgruppe lokale FNF» på s. 6 i årsmelding var. Koordinator 

orienterte om bakgrunnen til arbeidsgruppa: FNF nasjonalt har invitert bl.a. FNF Akershus til å bistå i 

en arbeidsgruppe angående lokale sammenslåinger ab natur- og friluftslivsorganisasjoner (det er 

mange i Akershus). Arbeidsgruppa har sitt utspring fra en konflikt mellom en organisasjon i FNF og 
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FNF Vestby. Det er en utfordring med organiseringen av frivillige natur- og friluftslivsorganisasjoner. 

De lokale sammenslutningene kan fungere som et lokalt FNF, men de har mange forskjellige navn og 

kan ha ulike formål (friluftsråd, natur- og friluftsråd, friluftsforum f.eks.). Koordinator nevnte også om 

at Viken idrettskrets har fått midler fra Sparebankstiftelsen til å etablerer idretts- og aktivitetsråd i 

11-12 kommuner i Viken. Nasjonale friluftslivsorganisasjoner er imot dette da de mener friluftsliv ikke 

blir likestilt med idretten ved en slik løsning. Mer informasjon om dette fra Norsk Friluftsliv sendes på 

e-post til styret. 

Vedtak: 

Årsmelding 2022 og regnskap 2022 ble godkjent når det er gjort de mindre endringene i etter innspill 

fra styret. Årsmelding og regnskap signeres av styret ved at koordinator bruker bilde av signaturene 

til alle styremedlemmer. 

Saksliste for årsmøtet 2023 ble vesentlig endret etter samtale med daglig leder nasjonalt, Ole Lilleås. 

Dette for å sikre juridisk riktig informasjon og forslag til vedtak, spesielt for saken om sammenslåing. 

Oppdatert versjon av sakslista til årsmøtene sendes ut til styrene i FNF Akershus og FNF Oslo før 

helga. Frist for å komme med kommentarer er mandag 16. januar, kl. 12:00. Vedleggene til sakslista 

ble godkjent. 

Koordinator skal se nærmere på retningslinjer for valgkomiteen utarbeidet av NJFF Akershus for å se 

om noe derfra kan brukes i våre retningslinjer. Styret støtter FNF Oslos forslag om medlemmer til 

valgkomiteen som kan legges fram til årsmøtet: Helga Gunnarsdottir (Østmarkas Venner), Per 

Østvold (Oslo Elveforum) og Tom Fremstad. 

Saker 

Sakslista er de siste utgavene av Friluftsnytt. 

Koordinator har gått gjennom lista og plukket ut forslag til saker å jobbe videre med. Ta gjerne en 

kjapp titt på brevene for å se om dere er enig (det forventes ikke at styret skal gå detaljert gjennom 

hver sak i nyhetsbrevet). 

Friluftsnytt nr. 1 – 4. januar 2023 

Friluftsnytt nr. 25 – 21. desember 2022 

Friluftsnytt nr. 24 – 7. desember 2022 
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Uttalelser sendt siden forrige styremøte 

• Uttalelse til ny friluftsøy i Lysakerfjorden, Bærum, sendt 9. desember 

• Uttalelse til kommuneplanens arealdel 2023-2034, Nordre Follo, sendt 12. desember 

• Uttalelse til kommuneplanens arealdel 2022-2042, Bærum, sendt 14. desember  

Styret tok dette til orientering. 
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Saker som jobbes med  

• Kommuneplanens arealdel 2023-2035, Frogn kommune 

Frist: 20. februar 

https://mailchi.mp/0d8771b5c5d9/friluftsnytt-nr-13846145-4jan23?e=c971978d88
https://mailchi.mp/3831037d1b52/friluftsnytt-nr-13844113?e=c971978d88
https://mailchi.mp/3831037d1b52/friluftsnytt-nr-13844113?e=c971978d88
https://fnf-nett.no/akershus/wp-content/uploads/sites/19/2022/12/091222_Uttalelse-til-Ny-Friluftsoy-i-Lysakerfjorden_FNF.pdf
https://fnf-nett.no/akershus/wp-content/uploads/sites/19/2022/12/121222_Uttalelse-til-arealdel-Nordre-Follo_FNF.pdf
https://fnf-nett.no/akershus/wp-content/uploads/sites/19/2022/12/141222_Uttalelse-til-kommuneplanens-arealdel-Baerum_FNF.pdf
https://www.frogn.kommune.no/felles/horinger/horinger/kommuneplanens-arealdel-2023-2035/


 

  

Side 3 av 3 

• Kommuneplanens samfunnsdel, Nannestad kommune 

Frist: 12. februar 

Styret tok dette til orientering. 

Annet 

Sak 5/23  

Oppdateringer 

• Vikar FNF Oslo: Ansettelse ferdig. Koordinator orienterte om nyansatt Trym Korsvik. 

 

• Informasjonsmøte om revidering av spillemiddelordningen i regi av FNF: 

19. januar, kl. 16:30-18:30 på Teams. Koordinator orienterte om bakgrunn og ønskede 

innspill. Les mer 

 

• Krogstad Miljøpark: Ingen infrastrukturledning gjennom Vanakleiva - indrefileten av 

Fetmarka. Koordinator orienterte. Les mer. 

 

• E16 Kongsvinger Kløfta: Oppgradering av eksisterende veitrasé er mest sannsynlig. 

Koordinator orienterte. 

Les mer. 

Styret tok dette til orientering. 

 

Eventuelt 

Ingen eventuelt saker. 

 

Neste styremøte 

Bestemmes etter årsmøtet. 

 

Maria Rundhaugen Tesaker 

13. januar 2023 

https://www.nannestad.kommune.no/horinger/horingene/offentlig-ettersyn-av-planforslag---kommuneplanens-samfunnsdel-2023-2040/
https://fnf-nett.no/akershus/19-januar-informasjonsmote-om-revidering-av-spillemiddelordningen/
https://lillestrom.pj.360online.com/Journal/SearchRelated?caseYear=2022&sequenceNumber=24350&documentNumber=15#caseDocument_2022-24350-15
https://www.raumnes.no/nyheter/nye-veier-om-e16-oppgradering-av-eksisterende-veitrase-er-mest-sannsynlig/

